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به مناسبت انتخاب مجدد مسعود بادین به 
عنوان مدیرعامل:

مدیران بیمه آسیا از مدیرعامل و 
هیات مدیره قدردانی کردند

عملکرد بیمه آسیا در پی تلاش ارزنده مدیر عامل 
و همدلی و همراهی اعضای هیات مدیره، کارکنان 
و شبکه فروش شرکت در شش سال اخیر، بسیار 

درخشان بوده است.
به گزارش روابط عمومی بیمه آسیا، معاونین، 
استانی،  روسای  مدیران،  عامل،  مدیر  مشاوران 
شعب و شبکه فروش با ارسال پیام ها، لوح های 
انتخاب  تبریک  ضمن  حضوری،  دیدار  و  تقدیر 
مجدد مسعود بادین، به عنوان نایب رئیس هیات 
مدیره و مدیر عامل بیمه آسیا برای چهارمین دوره، 
از حسن انتخاب اعضای هیات مدیره و سهامداران 
قدردانی کرده و عملکرد  بیمه آسیا در شش سال 
اساس  بر  نمودند.  ارزیابی  درخشان  را   گذشته 
مدبرانه  کوشش  شرکت،  مدیران  گزارش،  این 
مدیرعامل و  همراهی هیات مدیره متعهد را در 
تلاش  با  کردند،  تصریح  و  ستودند  ها  سال  این 
دستاوردهای  شاهد  آسیا،  ارشد  بیمه  مدیریت 
بزرگی در حوزه عملیات بیمه گری، مالی و سرمایه 
گذاری هستیم که الگویی مطلوب در صنعت بیمه 
ها  پیام  از  دیگری  بخش  در  بود.  خواهد  کشور 
آمده است، حمایت هیات مدیره، نگاه مدبرانه و 
هوشمندانه  مدیرعامل و مشارکت مدیران، کارکنان 
تحقق  و  ها  فعالیت  پیشبرد  در  فروش  و شبکه 
اهداف، دستاوردهای ماندگاری را برای بیمه آسیا به 
ارمغان آورده است. هم چنین در این پیام ها آمده 
است، دستاوردهای ارزشمند این شرکت بزرگ بیمه 
ای حاصل تلاش خانواده بزرگ بیمه آسیا بوده که 
همواره مدیر عامل و  هیات مدیره را در پیشبرد 

برنامه ها و تحقق اهداف، یاری کرده اند.

بیمه حافظ بسته بیمه ای خاصی 
برای پرستاران طراحی و عرضه 

نموه است

کـــرونا  پانــدمی  وقـوع  اخـیر،  های  ســال  در 
مــوجب شــد تا  نقش مهم و موثـر کادر درمـان، 
هویدا  پیش  از  بیش  عزیز  پرستاران  خصوصا 
هدف  با   ) عام  سهامی   ( حافظ  بـیمه  شود. 
ادای دین به این قشر خدوم و زحمتکش حوزه 
را  پرستاران  ای  بیمه  بسته  درمان،  و  سلامت 
است،  نموده  ارائه  و  طراحی  عزیزان  این  برای 
که شامـل جـامـع تـریـن پـوشـش هـای بـیمــه ای 
از جـمله بیـمـه مسـئـولیت حـرفــه ای، اتـومبیـل ) 
ثالث و بـدنه ( منازل مسکونی با شرایط ویژه ای 
) نقد و اقساط( می باشد. جهت کسب اطلاعات 
بیشتر می توانید به شعب ما در مراکز استان ها 

مراجعه  و یا تماس حاصل نمایید.

آغاز جشنواره بزرگ بیمه نوین، 
تخفیف های ویژه برای بیمه بدنه 

خودرو

همزمان با رونمایی از اپلیکیشن بازدید بیمه 
بدنه اتوپلاس بیمه نوین، جشنواره تخفیف بیمه 
بدنه خودرو طرح ابرا توسط این شرکت برگزار 

می شود.
به گزارش روابط عمومی بیمه نوین، این شرکت 
به عنوان یکی از پیشروترین شرکت های بیمه 
خصوصی کشور، به منظور قدردانی از اعتماد 
مشتریان خود، جشنواره تخفیف ویژه ای  با نام 
ابرا را برای بیمه بدنه خودرو ارائه می کند. در 
این جشنواره که از تاریخ 20 آبان ماه آغاز و تا 
20 دی ماه 1403 ادامه خواهد داشت، دارندگان 
ویژه  شرایط  و  تخفیف  ها  از  می توانند  خودرو 
بهره مند شوند. در جشنواره تخفیفات ویژه ابرا 
دارندگان  می شود،  برگزار  ماه  دو  مدت  به  که 
خودرو می توانند با خرید بیمه بدنه از نمایندگان 
و شعب بیمه نوین، از تخفیفات ویژه تا سقف 

85 درصد برخوردار شوند.
و  بیشتر  آگاهی  کسب  برای  علاقه مندان 
بهره مندی از تخفیف های ویژه طرح ابرا و خرید 
بیمه نامه، می توانند با شماره  02123047 تماس 
حاصل کنند یا با مراجعه به شعب و نمایندگان 
بیمه نوین در سراسر کشور، خدمات مورد نیاز را 

دریافت نمایند.

لزوم شناسایی و تقویت استعدادهای 
سازمانی

حضور  با  استعدادیابی  هم اندیشی  نشست 
سینا،  بیمه  مدیرعامل  نژاد  صلاحی  علی 
سرپرست معاونت سرمایه انسانی و پشتیبانی، 
سرپرست مدیریت منابع انسانی و برخی از رؤسا 

و کارشناسان این شرکت برگزار شد.
به گزارش روابط عمومی بیمه سینا؛ این جلسه 
استعدادهای  توسعه  و  شناسایی  هدف  با  که 
داخلی سازمان برگزار شد، راهکارهای بهینه سازی 
فرایندهای تعالی و توسعه نیروی انسانی، مورد 

بحث و بررسی قرار گرفت.
به اهمیت  این جلسه  نژاد در  علی صلاحی 
رشد  برای  استعدادها  پرورش  و  شناسایی 
گفت:  و  کرد  اشاره  سازمان  پیشرفت  و 
استعدادیابی و پرورش نیروی کارآمد، سرمایه 
به  بلندمدت  در  که  است  ارزشمندی  گذاری 
بهبود کیفیت خدمات و افزایش بهره وری منجر 
می شود. وی همچنین بر ضرورت ایجاد بستری 
مناسب برای رشد و ارتقاء شغلی کارکنان تاکید 
کرد و افزود: برای دستیابی به اهداف سازمانی و 
افزایش رضایت مشتریان، نیازمند نیروی انسانی 

متخصص، متعهد و خلاق هستیم.

بازگشت دوباره ترامپ به کاخ سفید، نگرانی بازگشت 
تحریم های نفتی علیه ایران را زنده کرده است. فروش 
ترامپ  دونالد  ریاست جمهوری  دوره  در  ایران  نفت 
آمریکا  از خروج  با مشکلات جدی مواجه شد. پس 
از توافق هسته ای برجام در مه 2018، ترامپ دوباره 
اجرایی  به حالت  ایران  علیه  را  اقتصادی  تحریم های 
ایران  این تحریم ها به ویژه بر صنعت نفت  درآورد. 
تأثیر گذاشت و هدف آن کاهش صادرات نفت ایران 

به صفر بود.
از این رو فروش نفت ایران از حدود 2.5 میلیون 
بشکه در روز در سال 2018 به حدود 300 هزار تا 500 
هزار بشکه در روز در سال های 201۹ و 2020 کاهش 
یافت. این کاهش شدید به دلیل فشار های تحریمی، 
عدم همکاری شرکت های بین المللی و کاهش تقاضا از 

سوی خریداران بزرگ مانند چین و هند بود.
رویکرد  تغییر  و  سفید  کاخ  به  بایدن  جو  ورود  با 
سیاست خارجی ایالات متحده، دولت بایدن نسبت 
به فروش نفت ایران کمی اغماض کرد. به باور برخی 
توافق  احیای  دنبال  به  ابتدا  در  بایدن  تحلیلگران  از 
هسته ای و دیپلماسی با ایران بود و به همین دلیل 

تصمیم گرفت تا فشار ها را کاهش دهد.
این تغییر رویکرد باعث شد که برخی از کشور ها 
مجدداً به خرید نفت از ایران روی آورند و فروش نفت 
ایران به تدریج افزایش یابد. بر اساس گزارش ها، در 
سال 2021 و 2022، فروش نفت ایران به حدود 1 و نیم 
میلیون بشکه در روز رسید که عمدتاً به دلیل افزایش 

خرید چین و برخی دیگر از کشور های آسیایی بود.
دلیلی بر نگرانی برای کاهش یا به صفر رسیدن فروش 

نفت ایران وجود ندارد
سید حمید حسینی، سخنگوی اتحادیه صادرکنندگان 
به  پاسخ  در  پتروشیمی  و  گاز  نفت،  فرآورده های 
پرسشی مبنی براینکه آیا ترامپ مانند دوره قبل قصد 
به  دارد؟  ایران  نفت  فروش  برای  محدودیت  اعمال 
اقتصاد 24 گفت: »ترامپ فعلا رویکرد و موضعش 
را مشخص نکرده است که ببینیم سیاستش در دوره 
آینده چیست ولی تاکنون بار ها نقل کرده که سیاست 
رو  این  از  است.  نبوده  کارآمدی  سیاست  تحریم، 
ایران قرار است چه  نمی توان حدس زد که در برابر 

سیاستی را در پیش گیرد.«
وی ادامه داد: »فعلا که تحریم ها لغو نشده است، 
اما شرایط منطقه و همچنین نیاز بازار پس از کرونا 
منجر به این شد که ما بتوانیم به بازار بازگردیم. از 
سوی دیگر با توجه به اینکه ترامپ عنوان کرده است 
که سیاست های تعرفه ای را از 25 درصد به ۶0 درصد 
می رساند، اختلافات میان چین و آمریکا تشدید خواهد 
شد؛ بنابراین امکان اینکه ترامپ بر تصمیم گیری های 
چینی ها اثرگذار باشد، کمتر خواهد شد و بدان شکل 
نیست که چین حاضر باشد از فشار های ترامپ برای 
جلوگیری از صادرات نفت ایران پیروی کند. کمااینکه 
در آخرین نشست اعضای بریکس در کازان روسیه، 
آقای شی جی پینگ در ملاقات با آقای پزشکیان به 
صراحت بیان کرد که هر اتفاقی در منطقه و فضای 
بین الملل رخ دهد، همراه ایران هستیم و به توسعه 
ایران کمک خواهیم کرد. از این رو چین عملا ابراز کرد 
که اگر اتفاقاتی در منطقه یا در صحنه بین الملل رخ 
دهد که به نفع ایران نباشد، روابط میان این دو کشور 

خدشه دار نخواهد شد.«
حسینی ضمن بیان اینکه بخشی از فشاری که ترامپ 
علیه ایران اعمال کرد با دوره کرونا همزمان شد، افزود: 
»درواقع یک سال پس از تحریم های ترامپ، درست 
زمانی که ما داشتیم تلاش می کردیم تا بالاخره راه های 
دور زدن تحریم ها را پیدا کنیم و به بازار بازگردیم به 
بحران کرونا برخوردیم. از این رو چین هم حدود یک 
سال دیرتر از باقی کشور ها به بازار تقاضا برگشت. 

اغلب این تصور را دارند که تمام مشکلات فروش نفت 
ما در آن سال ها به خاطر تحریم های آقای ترامپ است 
در حالی که بخش زیادی به خاطر کرونا و کاهش 

تقاضا در بازار جهانی بود.«
سخنگوی اتحادیه صادرکنندگان فرآورده های نفت، 
گاز و پتروشیمی در پاسخ به اینکه درصورتی که ترامپ 
این بار هم سیاست فشار حداکثری بر ایران را دنبال 
کند، چین عملا به کمک ایران می آید؟ گفت: »فعلا 
که چین دارد کمک می کند. الان هم ما تحریم هستیم 
و هم آمریکا از اینکه چین خریدار نفت ایران است، 
ناراضیست. به نظر می آید سیاست چین این است که 
تنوع انرژی داشته باشد و صرفا به کشور های عربی 
وابسته نباشد. از این رو چین سعی می کند که ایران 
را به عنوان یک منبع تامین انرژی در سبد وارداتش 

نگه دارد.«
تغییر  را  آینده شما  که  فرصت های سرمایه گذاری 

می دهد.
دبیر اتاق مشترک بازرگانی ایران و عراق در خصوص 
اثر مسائل داخلی آمریکا بر کاهش فشار ترامپ نسبت 
به فروش نفت ایران، به اقتصاد 24 گفت: »فعلا که 
رویکرد های ترامپ مشخص نشده، اما او انتقاد کرده و 
گفته است که اگر ایران مسئله هسته ای را حل کند، 
آمادگی دارد که با ایران توافق کنم. از این رو دلیلی 
بر نگرانی برای کاهش یا به صفر رسیدن فروش نفت 

ایران وجود ندارد.«
چین و روسیه به کمک ایران نمی آیند

آرش نجفی، رئیس کمیسیون انرژی اتاق بازرگانی 
ایران نیز در خصوص احتمال اعمال محدودیت برای 
فروش نفت ایران از سوی ترامپ، به اقتصاد 24 گفت: 
»از ترامپ هر اقدامی برمی آید. ترامپ فرد عملگرایی 
و  پیمانکار است  او  و سریع تصمیم می گیرد.  است 
اتخاذ  را  اجرایی  تصمیمات  است  پیمانکار  که  فردی 
می کند؛ بنابراین ترامپ ممکن است به اعمالی دست 
اینکه ما چه میزان  اما  نباشد،  ما  بزند که خوشایند 
انعطاف پذیر و توانمند باشیم که در مقابل اقدامات او 
رفتار های متناسب و مناسب انجام دهیم نیز به توانایی 
و اقتدار ما بازمی گردد. این اقتدار را خوشبختانه داریم و 
امثال ترامپ را پشت سر گذاشته ایم؛ ولی واقعیت این 

است که بایستی هزینه و فایده هر فرآیند را اندازه گیری 
کنیم.«

که  است  این  بر  »باورم  کرد:  تاکید  ادامه  در  وی 
بایستی پیش از هر گونه مواجهه با ترامپیسم، هزینه 
فایده کنیم و مصالح کشور و جامعه و حتی جهان 
اسلام را لحاظ کنیم و بر اساس آن رفتار متقابل انجام 
بهترین  مواقع  همه  در  برخورد شدید  چراکه  دهیم، 
بر اساس کیاست و  باید  گزینه نیست. در مواقعی 
سیاست در برابر رفتار هایی که ممکن است از سوی 
آقای ترامپ رخ دهد ما هم خودمان را تجهیز کنیم تا 
چه از لحاظ رفتاری و چه از لحاظ مناسبات بین المللی، 
اجازه ندهیم که ترامپ ما را منزوی کند. خوشبختانه 
آقای ترامپ چه در آمریکا و چه در جهان فرد وجیه 
المله ای نیست. این مزیتی است که ما هم باید از آن 

حسن استفاده را بکنیم.«
افزود:  ایران  بازرگانی  اتاق  انرژی  رئیس کمیسیون 
»مواقعی پیش آمده که یک عقب نشینی استراتژیک 
کردیم و در عین حال یک برد بزرگ را نصیب خودمان 
مستلزم  کنیم،  عمل  چگونه  امروز  ما  اینکه  کردیم. 
درایتی است که قطعا در دولت و حکومت ما وجود 
دارد. امیدوارم که کمتر احساسی رفتار کرده و بیشتر بر 
اساس اقتضای زمان و منافع ملی کشور تصمیم گیری 

کنیم.«
نجفی در پاسخ به پرسشی مبنی بر اینکه با توجه 
به اینکه بایدن برای کنترل بنزین در آمریکا و تامین 
نیاز چین، درباره فروش نفت ایران اغماض می کرد، 
داشته  رویکردی  چنین  است  ممکن  هم  ترامپ  آیا 
باشد؟ به اقتصاد 24 گفت: »ترامپ ذاتا آدم زورگویی 
است. باید ببینیم که در کدام محور می خواهد زورش 
را اعمال کند. بالاخره چین از قبِلَ خرید نفت از ما 
چین،  منافع  ببینیم  باید  بنابراین  می برد؛  سود  دارد 
آمریکا و ایران در کجاست؟ هنوز گمانه زنی در مورد 
اینکه چگونه می خواهیم بازار نفت را مدیریت کنیم، 
زود است. یکی از استراتژی های ما باید این می بود که 
در کشور های مختلف پایگاه های تولیدی و پالایشگاهی 
ایجاد می کردیم. حال اگر این اقدام را انجام داده ایم، 

امروز باید هزینه اش را پرداخت کنیم.«
وی ضمن تاکید براینکه باید برای خودمان شرکای 

تجاری گسترده ای ایجاد می کردیم و هنوز هم باید این 
استراتژی را در پیش گیریم، افزود: »اگر شرکای تجاری 
داشته باشیم، ترامپ نمی تواند بر ما فشار وارد کند. 
چنانچه در نقاط مختلف جهان سهامدار پالایشگاهی 
حضورمان  می توانیم  باشیم،  پتروشیمی  سهامدار  و 
در بازار را مدیریت کنیم، ولی اگر سهامدار نباشیم، 
عرضه کننده های مختلفی در بازار هستند که جای ما را 

اشغال و از بازار حذفمان می کنند.«
رئیس کمیسیون انرژی اتاق بازرگانی ایران در پاسخ 
به اینکه آیا همانطور که ایران از چین و روسیه همیشه 
به عنوان یکی از همسایگان و شرکای تجاری خود نام 
برای  محدودیت هایی  ترامپ  که  در صورتی  می برد، 
فروش نفت ایران اعمال کند این دو کشور به کمک 
که  داده  نشان  تاریخ  »خیر.  گفت:  می آیند؟  ایران 
روسیه هیچ وقت نه همسایه و نه شریک خوبی بوده 
است. پیشنهاد من این است که کسی روی روسیه 
هیچ حسابی باز نکند. روسیه هیچ زمانی ثبات قدم، 

معرفت، رفاقت و هم پیمانی با ما نداشته است.«
نجفی ادامه داد: »در مورد چین هم باید پاسخ 
دهم که چین منافع کشور خود را می بیند؛ هر زمان 
منافع کشورش اقتضا کند، با ما همکاری می کند و 
در غیر این صورت خیر. کمااینکه اظهار نظر چینی ها 
را در مورد جزایر سه گانه دیدیم. چینی ها یک توجیه 
دارند و آن هم این است که ما باید 1 و خورده ای 
میلیارد نفر از جمعیت دنیا را مدیریت کنیم و از 
چینی ها  کنیم.  رفتار  احساسی  نمی توانیم  رو  این 
براساس  رفتارشان  بلکه  نمی کنند  رفتار  احساسی 
منافعشان است. کاش ما هم از چینی ها یاد بگیریم 
و منافع کشور و منافع ملی را در مقابل بسیاری از 

موضوعات هدر ندهیم.«
پاسخ مثبت عربستان برای کمک به ترامپ

بازرگانی در پاسخ به  اتاق  انرژی  رئیس کمیسیون 
اینکه آیا عربستان برای جبران کاهش تولید نفت ایران 
به ترامپ کمکی می کند؟ به اقتصاد 24 گفت: »حتما 
کمک می کند. تمام حکام عربستان همان هایی هستند 
که چهار سال با آقای ترامپ همکاری کردند. اگر آقای 
ترامپ و تیم او همچنان مانند چهار سال پیش باشند، 

عربستان هم به تنظیمات سابق خود باز می گردد.«

با آمدن ترامپ نگران کاهش فروش نفت باشیم یا  نباشیم؟

وش نفت ایران  کابوس محدودیت های فر
گروه اقتصاد - بازگشت دوباره ترامپ به کاخ سفید، نگرانی بازگشت تحریم های نفتی علیه ایران را زنده کرده است. سخنگوی اتحادیه صادرکنندگان 
فرآورده های نفت، گاز و پتروشیمی معتقد است که باید تا روشن شدن سیاست ترامپ درباره ایران صبر کنیم. رئیس کمیسیون انرژی اتاق بازرگانی ایران 

هم معتقد است که درصورتی که ترامپ باز هم محدودیت هایی برای فروش نفت ایران ایجاد کند، چین و روسیه منافع خود را در نظر می گیرند نه ایران.

از ترامپ هر 
اقدامی برمی 

آید. ترامپ فرد 
عملگرایی است 
و سریع تصمیم 

می گیرد. او 
پیمانکار است و 

فردی که پیمانکار 
است تصمیمات 
اجرایی را اتخاذ 

می کند؛ بنابراین 
ترامپ ممکن 

است به اعمالی 
دست بزند که 

خوشایند ما 
نباشد

بیمه دانا در نمایشگاه بین المللی بورس، بانک، بیمه، خصوصی سازی و معرفی 
فرصت های سرمایه گذاری کشور که از 14 لغایت 17 آبان ماه جاری در جزیره کیش 

برگزار شد، حضور یافت.
جعفری  رضا  دکتر  حضور  با  شرکت  این  دانا،  بیمه  روابط عمومی  گزارش   به 
مدیرعامل و نایب رئیس هیئت مدیره، اعضای هیئت مدیره، معاونین و برخی مدیران 
بیمه دانا در رویداد بین المللی کیش اینوکس در محل نمایشگاه های بین المللی 
جزیره کیش شرکت کرد و به معرفی محصولات، دستاوردها و عملکرد این شرکت در 

صنعت بیمۀ کشور پرداخت.
 افتتاح نمایشگاه کیش اینوکس با مشارکت گسترده نخبگان اقتصادیِ بخش 

خصوصی و دولتی
نمایشگاه بین المللی بورس، بانک، بیمه، خصوصی سازی و معرفی فرصت های 
سرمایه گذاری )کیش اینوکس 2024( صبح 14 آبان ماه جاری با سخنرانی رئیس 
سازمان بورس و اوراق بهادار، رئیس کمیته محتوایی کیش اینوکس، مدیرعامل 
سازمان منطقه آزاد کیش، نایب رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس و نایب رئیس 
اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی  ایران و نیز با حضور جمعی از مدیران 
ارشد بازار سرمایه و اصحاب رسانه در مرکز همایش های جزیزه کیش آغاز به کار 
اهمیت  به  توجه  اینوکس، ضرورت  نمایشگاه کیش  به دستاوردهای  اشاره  کرد. 
صنعت مالی، بررسی محورهای قانون تامین مالی تولید و نیز اهمیت بالای توجه 

به سرمایه گذاری از جمله مباحث طرح شده از سوی سخنرانان در این مراسم بود.
رویداد کیش اینوکس در طول سال های برگزاری با برخورداری از حمایت و مشارکت 
گسترده وزارتخانه ها، دستگاه ها و فعالین اقتصادی بخش های دولتی و خصوصی و 
همچنین مشارکت کنندگان بین المللی و با حضور نخبگان اقتصادی کشور به محلی 
جهت ارائه تصویری کامل از قابلیت ها، ظرفیت ها و شرایط کلان اقتصاد کشور، 
تقارن و تبادل اطلاعات فعالان اقتصادی داخلی و بین المللی و برگزاری نشست های 
تخصصی با موضوعات روز اقتصادی در ابعاد کشوری و جهانی تبدیل گردیده است.
رویداد کیش اینوکس 2024 در سال »جهش تولید با مشارکت مردم« و با محور 
هایی نظیر هدایت نقدینگی به بخش های مولد اقتصادی، بررسی سیاست های 
کنترل رشد نقدینگی و مهار تورم، بهره گیری از شیوه های نوین تامین مالی، نقش 
بانک ها در جهش تولید از طریق تامین مالی بنگاه های اقتصادی، تمرکز بر اجرای 
دستورالعمل حاکمیت شرکتی، نقش بازار سرمایه در تحقق شعار سال، تامین مالی 
و تقویت شرکت های دانش بنیان از طریق بازار سرمایه، افزایش شفافیت و حرکت 
در مسیر پیش بینی   پذیرتر شدن اقتصاد ملی، تنوع روش های واگذاری در روند 
خصوصی سازی، طراحی محصولات نوآورانه در صنعت بیمه و نقش این صنعت 
در ایجاد فضای امن سرمایه گذاری، معرفی آخرین ظرفیت های سرمایه گذاری در 
کشور، جایگاه مناطق آزاد و ویژه اقتصادی در تولید، صادرات و دیپلماسی اقتصادی 
و بسیاری از مسائل روز اقتصادی کشور و با حضور مقامات، مسئولین، کارشناسان 

و دست اندرکاران اقتصادی کشور در آبان ماه جاری برگزار شد.
رویکردهای صنعت بیمه به سرمایه گذاری بلندمدت

در حاشیه برگزاری این نمایشگاه، پنل تخصصی »رویکردهای صنعت بیمه به 
سرمایه گذاری بلندمدت« از سوی شرکت سرمایه گذاری بیمه دانا  برگزار شد.

دکتر رسول تاجدار مدیرعامل پیشین بیمه البرز و رئیس کمیسیون مالی سندیکای 
بیمه گران ایران در این پنل که روز سه شنبه 15 آبان ماه برگزار شد بر ضرورت توجه 
ویژۀ شرکت های بیمه به بحث سرمایه گذاری  های بلندمدت، تأکید کرد و اظهار 
داشت: شرکت های بیمه به این دلیل که اساسأ سرمایه گذاری، امری تخصصی است 

و به نوعی فراتر از تخصص یک بحث بیمه ای و صنعت بیمه است، باید به سمت یک 
نهاد مالیِ واسط )نهاد واسطه گر مالی( حرکت کنند تا امر سرمایه گذاری را به صورت 

مطلوب برای آن ها مدیریت کند. 
از شرکت های بیمه طی یک دهه )اخیر( به سمت  اینکه بسیاری  بیان  با  وی 
نهادهای مالیِ واسط برای مدیریت سرمایه گذاری هایشان حرکت کرده  و توانسته اند 
موفقیت های قابل توجهی نیز کسب کنند، افزود: البته باید این نکته را نیز در نظر 

داشت که تحقق امر یاد شده نیازمند برنامه ریزی و اصلاح قوانین است.
وی در خصوص موانع سرمایه گذاری در صنعت بیمه کشور و انتظارات صنعت 
بیمه از نقش مجلس و دولت در این حوزه، اظهار داشت: مجلس شورای اسلامی، 
نگاه اجتماعیِ صرف به بحث بیمه دارد و به نظر می رسد ارتباط مجلس و دولت با 

شرکت های بیمه نیازمند تغییر است.
 دکتر مهدی طغیانی عضو کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی نیز در این 
پنل تخصصی با اشاره به اینکه )طبق گزارش ارائه شده به کمیسیون اقتصادی( حدود 
121 همت، سهم سرمایه گذاریِ شرکت های بیمه است که بخش قابل توجهی از آن 
در بانک ها به عنوان سپرده، 3۶ درصد آن در شرکت های بورسی و فرابورسی و رقم 
اندکی نیز به صندوق های سرمایه گذاری و تسهیلات به اشخاص اختصاص داده شده 
است، عنوان کرد: مسئله امروز کشور در بحث تحریم و اقتصاد را باید ورای اتفاقات 
و رویدادها مورد بررسی قرار داد و نیز نقش و تأثیر سایر متغیرها را در ارزیابی های 

بلندمدت خود به ویژه در بحث سرمایه گذاری لحاظ کنیم. 
این عضو کمیسیون اقتصادی مجلس در ادامه با تأکید بر اینکه در نظم جدید 
اقتصادی باید به سمت ظرفیت های کشور با نگاه به روابط با کشورهای پیرامون و 
همسایه حرکت کنیم و یک نوع شراکت راهبردی )با شرق و همسایگان( را برای کشور 
تعریف کنیم از همه فعالان حوزه بخش مالیِ کشور اعم از بانک، بیمه و بازارهای 

سرمایه خواست که در این »جایابیِ مالی« نقش خود را به درستی ایفا کنند. 
وی همچنین تعریف روابط بلندمدت با بیمه گذاران شرق آسیا و جذب سرمایه های 
آن ها در بخش صنعت بیمه، اهمیت بحث فناوری در صنعت بیمه و حرکت به 
سمت جذب سرمایه گذاری های خارجی و تعریف نوعی شراکت راهبردی در حوزه 
مدیریت ریسک با بخشی از کشورهای جهان را به عنوان چشم انداز صنعت بیمه 

برشمرد و بر رشد روزافزون سرمایه گذاری های صنعت بیمه در کشور تأکید کرد.
طغیانی در ادامه سخنانش اشاره کرد: ما در بخش سرمایه گذاری های صنعت 
بیمه نیازمند نوعی شراکت راهبردی هستیم تا به صنعت بیمه کمک کند به تدریج 
از حصار تحریم چیده شده پیرامون اقتصاد ایران عبور کنیم. باید به این نکته اشاره 
کرد که در برنامه هفتم توسعه بحث ترانزیت مطرح است و صنعت بیمه می تواند از 
این فرصت استفاده کند چراکه  ایران در چهار راه سیاسی ترانزیت منطقه قرار دارد. 
 علی عبدی زاده اقتصاددان و مدیرعامل پیشین صندوق ملی محیط زیست نیز در 
این نشست تخصصی، با اشاره به اینکه، در گذشته اساسا برنامه و سند مشخصی 
برای بحث های سرمایه گذاری کشور مبتنی بر آمایش های سرزمینی تدوین نشده 
است، گفت: اخیرا قانونی در مجلس و دولت مطرح شده که امیدوارم به بحث تأمین 

مالی صنعت بیمه به طور مفصل پرداخته شود.
وی با بیان اینکه بحث نظام اقتصادی حاکم بر کشور، نظام اقتصادیِ متمرکز و 
دستوری است به گونه ای که حتی نرخ گذاری ها به ویژه نرخ گذاری  های بیمه ای نیز 
دستوری است، افزود: در حقیقت همین امر موجب شده که صنعت بیمه برای 
سرمایه گذار، سهام دار خرُد و ذینفعان آن در جامعه جذاب نباشد و نتواند آن رشد 

لازم را تجربه کند. 

عبدی زاده در ادامه ضرورت آسیب شناسی در خصوص سهم اندک بیمه از تولید 
ناخالص داخلی کشور که کمتر از دو درصد است را در بحث سرمایه گذاری و تأمین 
مالی کشور مورد تأکید قرار داد و گفت: امیدارم سهم صنعت بیمه به عنوان بازیگری 

مقتدر در حوزه سرمایه گذاری و تأمین مالی کشور افزایش یاید. 
هادی خانی معاون وزیر امور اقتصادی و دارایی و رئیس مرکز اطلاعات مالی در 
بخش دیگری از این پنل، با بیان اینکه بحث سرمایه گذاری، چالش مهم صنعت بیمه 
است، اظهار داشت: امیدوارم با برنامه ریزی های دولت و وزارت اقتصاد، نمایندگان 
بیمه و همچنین شفاف سازی هایی که  مجلس شورای اسلامی، مدیران صنعت 
صنعت بیمه انجام خواهد داد، شاهد رشد و تحول در این صنعت ارزشمند به ویژه 

در بخش رفع موانع سرمایه گذاری های آن طی آینده نزدیک باشیم.
فرصت های سرمایه گذاری در شرکت های دانش بنیان و حوزه نوآوری در صنعت 

بیمه
برگزاری پنل تخصصی »فرصت های سرمایه گذاری در شرکت های دانش بنیان و 
حوزه نوآوری در صنعت بیمه« از دیگر برنامه های این نمایشگاه بود که روز چهارشنبه 

1۶ آبان ماه جاری از سوی شرکت سرمایه گذاری بیمه دانا برگزار شد.
اصغر نورالله زاده اقتصاددان و مدیرعامل اسبق صندوق کارآفرینی امید در این پنل 
به تشریح فرصت ها و مزایای سرمایه گذاریِ صنعت بیمه به ویژه در حوزه شرکت های 

دانش بنیان و استارتاپ ها پرداخت. 
وی با بیان اینکه در صنعت بیمه، ریسک ها به گونه ای مدیریت می شوند که هم 
بیمه گذاران و هم سرمایه گذاران بتوانند در صورت وقوع حوادث، از پوشش مالی آن 
اطمینان خاطر داشته باشند، افزود: بهتر است برای منابع مالیِ حاصل از از صدور 

بیمه نامه ها، فرصت هایی را در نظر بگیریم تا بازده مطلوبی در پی داشته باشند.
این اقتصاددان با اشاره به اینکه نقش سرمایه گذاری  های مولد در زمینه رشد 
اقتصادی به ویژه برای جامعه تاثیرات بسزایی دارد، عنوان کرد:. امیدوارم صنعت 
بیمه در حوزه نوآوری و شرکت های دانش بنیان نقش ارزنده ای ایفا کند چرا که به 
نظر می رسد اکنون فرصت بسیار مناسبی است که حوزه های سرمایه گذاری صنعت 

بیمه با توجه به ظرفیت های مطلوب به بحث شرکت های دانش بنیان ورود کنند.
نورالله زاده در بخش دیگری از سخنانش اشاره کرد: بیمه به عنوان رکن ضامن 
در حوزه شرکت های دانش بنیان می تواند عمل کند. همچنین بیمه ها این قابلیت 
را دارند که منابع خرُد مردم را جمع آوری و این تضمین را به آن ها بدهند که اصل 
سرمایه شان محفوظ است. از سوی دیگر، ورود بیمه به قراردادهای سلف با استفاده 
از تضامینی که دریافت می کنند )به منظور پیش خرید محصول( می توانند در تولید 
و اقتصاد کشور تاثیرگذار باشند.  بهنام شهریار نیز در این نشست با بیان اینکه 
طبق آمار مکنزی در گزارشی که در سال 2022 منتشر کرده است، در سال 2004 در 
جهان حدود یک میلیارد دلار در حوزه نوآوری و محصولات جدید سرمایه گذاری شده 
است، گفت: این میزان در سال 201۹ به 2/7 میلیارد دلار، در سال 2021 به ۶/14 
میلیارد دلار  و در سال 2022 به دلیل پاندمی کرونا به 3/7 میلیارد دلار می رسد که 
نشان دهنده افُت شدید در این حوزه بوده که نیازمند تقویت و رشد روزافزون است.

وی با بیان اینکه درحال حاضر بسیاری از کشورهای جهان به سمت پلتفرم های 
قاعده مستثنی  این  از  نیز  ایران  بیمۀ  افزود: صنعت  دیجیتالی حرکت کرده اند، 
نیست. مهمترین مسأله در شرکت های بیمه برای ورود به بحث نوآوری در حوزه 
بیمه، سرمایه گذاری شرکت ها در زنجیره ارزش خودشان است. طبق آمار مکنزی، 
11درصد سرمایه گذاری شرکت های بیمه در حوزه تولید محصولات است که نیاز است 

شرکت های بیمه در ایران نیز به سمت تولید محصولات جدید بروند.

ایشان ادامه داد: در حوزه توسعه محصول، یکی از مهمترین محصولاتی که در 
صنعت بیمه جهانی ارائه می شود بیمه های عمر متصل به سرمایه گذاری است که 
لازمۀ صنعت بیمه در ایران است. در حقیقت، یکی از مسائل مهمی که در آیین نامه 
104 نیز به آن اشاره شده، رعایت اصول مدیریت دارایی در همه سرمایه گذاری ها 

است که از اهمیت بسیاری نیز برخوردار است. 
ایمان کریمی مدیرعامل شرکت دانش بنیان فعال در حوزه هوش مصنوعی نیز در 
بخش دیگری از این پنل تخصصی، به بحث پول هوشمند یا همان اسمارت مانی 
و اهمیت و کاربرد آن در صنعت بیمه اشاره کرد و گفت: بیمه ها از چند منظر در 
این زمینه واجد شرایط هستند، نخست اینکه از منابع بسیار خوبی برخودارند، دوم 
اینکه دسترسی خوبی به بازار دارند و در نهایت، نتایج سرمایه گذاری در فناوری در 
سریع ترین زمان ممکن برای آن ها معنادار است. وی در ادامه با بیان اینکه فارغ از 
سرمایه گذاری یا عدم سرمایه گذاری همه بیمه ها در فناوری، بر ضرورت اجرای فرایند 
هوشمندسازی تاکید کرد و افزود: در عصری زندگی می کنیم که هوش مصنوعی همه 
ابعاد زندگی ما را در بر گرفته است، به بیانی دیگر تا 10 سال آینده بخش هایی از 

زندگی ما تحت تأثیر هوش مصنوعی قرار می گیرد. 
استارتاپ ها  و  دانش بنیان  به شرکت های  بیمه  ورود صنعت  کریمی همچنین 
را ضروری خواند و گفت: اگر بتوانیم از میزان خطاهایی که در صنعت بیمه رخ 
می دهد بکاهیم این موضوع برای بیمه بسیار معنادار است و رقم آن در بهره وری و 
صرفه جویی ها نیز قابل مشاهده است در حقیقت چنانچه سرمایه گذاری همراه باشد 
و قواعد سرمایه گذاریِ خطرپذیر را نیز بداند با در نظر گرفتن اینکه زنجیره ارزشش 
سرمایه گذاری در پول و ارز باشد، می تواند میزان موفقیت بسیار زیادی را کسب کند. 

پایان نمایشگاه کیش اینوکس 2024 با برنامه ریزی برای رویداد سال آینده
گفتنی است یازدهمین نمایشگاه کیش اینوکس روز پنجشنبه 17 آبان ماه به کار 

خود پایان داد.
به گفته دبیرخانه دائمی این رویداد، نمایشگاه کیش اینوکس 2025 نیز از تاریخ 
1۹ تا 22 آبان 1404 با حضور گسترده ارکان بازار سرمایه، نهادهای مالی، کارگزاران 
بورس و اوراق بهادار، شرکت های بیمه و بانک ها و همچنین مناطق آزاد تجاری، 
صنعتی و ویژه اقتصادی کشور با هدف آشنایی با آخرین دستاوردها و فرصت های 
سرمایه گذاری در این حوزه ها و به منظور توسعه روابط اقتصادی و تجاری کشور، 

فعالیت خود را آغاز خواهد کرد.

معرفی محصولات، دستاوردها و عملكرد شرکت بیمه دانا در در نمایشگاه کیش اینوکس


